
MOTIE VREEMD AAN DE ORDE VAN DE DAG

Betreft: Communicatiebeleid College B&W

De Raad van de gemeente Zwolle, in vergadering bijeen op maandag  9 februari;

Overwegende dat: 
 De VVD bij monde van dhr. Koops in het debat van 2 februari over de 250 kg regeling 

aangaf dat het college de kwestie via de media te veel communiceerde als een voldongen 
feit, terwijl de raad zich hier nog over moest buigen;

 Het college haar voornemen om een garantiestelling af te geven aan PEC Zwolle via een 
persbericht wederom gecommuniceerd heeft als voldongen feit;

 Dit door de meeste media en burgers ook zo is opgevat;

Van mening dat: 
 Het belangrijk is in een vroeg stadium te communiceren met de stad, zodat meningsvorming

plaats kan vinden en belanghebbenden gelegenheid hebben te reageren op voorgenomen 
plannen;

 Het op de huidige wijze presenteren van voornemens van het college burgers onterecht het 
gevoel kan geven dat alles al in kannen en kruiken is;

 Dit burgers kan ontmoedigen om zich te mengen in het debat (bijvoorbeeld via inspreken);
 Het uit democratisch en praktisch oogpunt belangrijk is altijd duidelijk te communiceren dat

de volksvertegenwoordiging van Zwolle de besluiten neemt;

Draagt het college op: bij toekomstige communicatie met de media en de stad plannen van het 
college, die nog niet zijn goedgekeurd door de gemeenteraad, duidelijk als voornemen en/of plan en
niet als praktisch voldongen feit te presenteren.

En gaat over tot de orde van de dag,

Namens de SP-fractie,
Brammert Geerling


